
!,auritren VeteraReme

REFERAT

Generalfomamling d. g.16. ilAZZ.K. lS.0O
ecruar*ry'*rysr bhv eode onrbord på my'r ,harr §earrys, en noute osro _ rbbenhavn.
Der uar 3 afbud i hentprd tir r.ldsendte dehagprrrste.4l medremmerdehq.
Formanden Jens Aa. Schultz brd velkommen til den sr{ige generalforsamiirry. t&et startede nred 1 minuts
ilffi:å: 

for 3, i årets bb afd.cte, medtemmer p*L;;; (ragh Jeruen oE t*i Rytter. Æret 
'ær€

All'e rnedlemrner fik herefbr 2 minutters taletu (ca.) til en revnedsbeskrivetse. Meget interessant. En god

tlerefter olergik man til nødets dagrcrden.

P'1' valg af ditigert' Anders Harqghti sørersan bfev vaEt ,Ded atkramatbn. Dirtgient€n konstater*de atgeneratfiomarnringen var indvarsret lovrig i henhord tir vedtægterne.
P.2- Referatet fra generarforsamlirBen 14. septenrbe r wzrbrev gdkendt.
P'3' Godkenderse af Dagsorden for generatforsamrirryen 2022, Dag§orden bkv gpdkendt,
P'4' Eestyrelsens beretning vfformand Jens Aa. sehultz- Forrnanden r*ferered€ til den udsendteårsberetnirg eg &enrhævede herunder, at visom forening havde 1o års juhilæum og hertil modtaget et§tgtteb€lcb kr' 4o'000 fra tauriuen Fonden til afholdelse ur tro, genera[forsamting. på sidste årsgenerafforsaml'q biev vedtægternes opægelsed'iterie, femd ** n , g*, få np mdtemmer, vi erns 130 medlernner" En stigning på troas af, æ kontingentet brev hævet tir 1§o kr. Formanden henredteopnnærtsornheden s vores Facctxrok side - herurder om faceboo* grupFens navn olauritzen

veteranerT e" er retniserde' ordet veteraneme kan måske misforstås og derved afskrække nyemedlemmer. Et problem til overvejelse

Formsnden bad forsamlingen overveje en ny formandskandidat tilhæste generalforsamling. {2023}
Bestyrelsens beretning bley herefter ensternmigt godkendt.

P.5. Kasscrer Hans sonderborg genne.mgik det rdsendte årsrqnskab for ZfJl]*pænt rqgnskab _ pæntoversluld - æn egmkapial- negn§*åbet il* god*endt.

P'5' xasrwer Haræ sønderborg frenrlagde budg€t 2022. gu*ettet Hey eastemmigt giod*endt.
P.7. (ontingentet blev enstemmigt vedtaget. Kr. §0 årligt.
P-8. tndtomne forslag. Dervar ikke stilktforslag.

P'9' va§ til bestyrelsen: Sekrstær og kasserer-er bqge på mE i lip år. sekretærJonås Jensen er villig tilgemralg; lworimod kasserer Hans ssnderborg ikke s"nop.ti["; drtv."lu"n foreslår ole B. Larsen som nytbestyrelsesmedlem' rned henbl'k Få at brn e-wes rry kasserer. sekretærJonas Jersen brev genrnrgt or oeB" Larsen brevvargt som kæserer. tormanden er ikke på varg idet han i 2021 brev genvatgt tor 2 år.



fuppleanter og bilagskontrollanter er på valg hvert år. §upplea'lterne (ar.rd ilielsæn q gcnt E E:frg biev
geEvalgt Eilasskontr§{ånterne Tom Jepsan qg steffen Jutesen er b€sc geft"agt

Formaden tåkLede llans srrderborg for hans store irdsats i forenfuens b€s§/rdse så,El på
l(a§s€r§tFosbn søn i Ctrft i forenirgen. ]laEstnderborg bla,,rdEarttil æreemedlem i buritren
Veteranerne.

llans sr*derborg fiorsætter iom fioreningens Fæbook adrninistrator.

P'1O' FasbæEdse d næste års ge'Eti}trw§emlirB aenenllorsanfirBren finder sted 5. - ?. jtmi 2{x23" Der
§atse§ på aftoldelse i Svendborr-området. Venue, der satses på Hotel Troen*e. Ahernativt undersges
muligtndcn for'tdithset' i DronntuUmOlle.

P.11, Eventueh. Der var intet til dette punkt.

Vedl{t refieretet finde§ &n opdatercde bestyrelsesliste.

Referent:

Bent Skav

Førnard:
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